
 

 

 

 

 

 

 

 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Trine Hjortebjærg Mortensen 

Kr. Helsinge Skole 

Telefon, direkte: 59 53 52 11 

Kalundborg Kommune 

Skolevej 13 

4281 Gørlev 
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MØDEDATO 

29. april 2020 kl.19.00-21.00 

STED 

Kr. Helsinge Skole 

INDHOLDSFORTEGNELSE 

Fællesbestyrelse dagsorden 

DELTAGERE:  

Forældrevalgte: Henriette Hald (Formand), Niels Aagren Jørgensen (Næstformand), Michael Ahrenkiel, Anja Pedersen 

(suppleant), Simone Sølund Jensen (Suppleant), Tina Bonnie Jacobsen (suppleant)  

Medarbejderrepræsentanter: Karin Kristiansen (medarbejderrepræsentant – Børnehuset), Karen Elkjær Andersen 

(medarbejderrepræsentant – skolen) 

Ledelsesrepræsentanter: Britha Larsen (ledelsesrepræsentant – SFO og Børnehus), Vibeke Johansen 

(Ledelsesrepræsentant – skole), Trine Hjortebjærg Mortensen (Skoleleder) (skolens ledelse fungerer som sekretærer for 

bestyrelsen og har ingen stemmeret) 

Elevrepræsentanter: Emilia Laura Drejsig, Ida Rasmussen 

Fraværende:  

Elevråd, Niels og Michael 

 

 

1. Godkendelse af referat fra sidst: 

Der blev ikke skrevet under på referatet fra sidst, da det var et skypemøde 

 

2. Orientering om perioden med fjernundervisning, samt den delvise genåbning af 

skole, sfo og børnehus: 

Trine orienterede om nødpasning og genåbning. Der har været udfordringer i 

børnehuset. Der er sat toiletvogne op og der kommer to telte op i morgen, for at 

kunne honorere kravene. Der er værnemidler nok. Der ønskes en udmelding om, 

hvor mange lærere, der er testet og hvor mange negative/positive svar, der har 

været? Skolen er pt. ikke orienteret om, at der skulle være nogen der er testet 

positiv for covid-19.  Der var derudover snak om mængden af lektier og online 

undervisning. Snak om håndvask. 

   

3. Orienteringspunkt: Økonomi  

Der vil muligvis komme nogle udgifter i forhold til C19? Vi bliver nødt til at 

skubbe lejrskolen og ture til efter C19 og dermed udgifterne.  

 

4. Orienteringspunkt: Skoleårets planlægning 

Vi er lige gået i gang med fagfordelingen. Kigger på samlæsning i bl.a. musik. 

Vi vil parallellægge flere lektioner, især dansk og matematik, så man kan 

holddele. Vi bliver udfordret på to-lærer-ordningen, men parallellægningen vil 

muligvis kunne opveje dette? Vi arbejder på to-voksen-ordning i enkelte 

lektioner.  

 

5. Beslutningspunkt: Årshjul 

Udsættes til næste gang 

 

6. Orienteringspunkt: Valg til bestyrelsen. Anja Pedersen genopstiller ikke.  
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Vi mangler to forældre fra børnehuset. Der kom en kandidat under mødet. 

 

7. Debatpunkt: Arbejdsdag 

Udskydes grundet C19 

 

8. Status på projekter: 

a. Principper (se pkt. 5) 

b. Fremtid/nyt fra udvalg: Der er nedsat 3 udvalg (PR, kreative rum og sociale 

arr.) I PR udvalget sidder: Karen (lærer), Simone (forælder) & Emilia (elev), 

Kreative rum udvalget er: Simone (forælder), Kristoffer (AKT), og i sociale 

arr. Er: Henriette (forælder), Kristoffer (AKT), samt Tina R.(lærer). 

Folkemødet i Høng er udsat – men vi er med:-) Hvordan skal vi reklamere for os 

selv? 

 

 

9. Orientering fra 

a. Elevrådet:  

- 

b. Fællesbestyrelsen:  

Henriette har ikke svaret på henvendelser fra journalister vedr. C19 

c. Børnehave og vuggestue:  

Det går rigtig godt med at få børnene til at være i de indrettede rum og det 

er rart at være flere voksne til færre børn – mere tid til den enkle. 

Udfordringer med nye børn, hvor forældrene ikke ”tør” komme (C19) Det vil 

blive en udfordring, hvis alle børn kommer – især personale. Der bliver 

vasket legetøj og sengetøj efter reglerne. 

d. Skole:  

Vi venter med spænding på næste ”åbning” – hvordan bliver det?  

e. Skoleledelsen: Lukket punkt 

Der er sendt et spørgeskema ud i forhold til attraktivt skoletilbud. 

Vi er i gang med kommende skoleår. Der ønskes stadig rullende mødedage 

for fælles bestyrelsen. Mødetid: 18.30 – 20.30 

 

10. Evt.  

Snak om sommerferiepasning – vi skal agere, som vi plejer. Altså pasning i 2 uger i 

Gørlev – der har ikke været ”nervøse forældre” i forhold til det. 

Fiskekutteren er så rådden, at den bliver fjernet og hullet bliver lukket. 

 

11. Punkter til næste gang 

- Årshjul 

- Arbejdsdag (når der er fuld genåbning efter C19) 

 


